

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា  
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ



ក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម

លេខ ១៤៤៤ ព.ណ.ក.ក

ថ្ងៃចន្ទ ១៤ ខែ តុលា ឆ្នាំសាលាស័ក ព.ស.២៥៦៣  
រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ១១ ខែ តុលា ឆ្នាំ ២០១៧

សេចក្តីជូនដំណឹង

ក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា មានកិត្តិយសសូមជម្រាបជូនដំណឹងដល់ពាណិជ្ជករ អាជីវករ និងសាធារណជនទូទៅឲ្យបានជ្រាបថា៖ ក្រុមហ៊ុន PT. Aremgo Grafindo សហការជាមួយសមាគមពាណិជ្ជកម្មអន្តរជាតិកូរ៉េ (Korea International Trade Association-KITA) នឹងរៀបចំ "ពិព័រណ៍ផលិតផលគុណភាពខ្ពស់អន្តរជាតិ 2019" ដែលនឹងប្រព្រឹត្តទៅចាប់ពីថ្ងៃទី០៧-០៩ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ ២០១៩ នៅ Jakarta Convention Centre (JCC) នាទីក្រុងហ្សាកាតា ប្រទេសឥណ្ឌូនេស៊ី។

ពិព័រណ៍ផលិតផលគុណភាពខ្ពស់កម្រិតអន្តរជាតិនេះ ត្រូវបានរៀបចំឡើងជារៀងរាល់ឆ្នាំ ក្នុងគោលបំណងជំរុញការនាំចេញ ពង្រឹងកិច្ចសហប្រតិបត្តិការលើវិស័យសេដ្ឋកិច្ច ពាណិជ្ជកម្ម វិនិយោគ រវាងប្រទេសក្នុងសហគមន៍អាស៊ានព្រមទាំងបណ្តាប្រទេសដទៃទៀតក្នុងតំបន់ និងពិភពលោក។ ព្រឹត្តិការណ៍ពិព័រណ៍នេះនឹងក្លាយទៅជាកន្លែងសម្រាប់ជំនួបពាណិជ្ជកម្មអន្តរជាតិសំខាន់ៗ ការចែករំលែកបទពិសោធន៍ និងការផ្ទេរបច្ចេកវិទ្យាទំនើបៗផងដែរ។ ក្នុងឱកាសនេះ គណៈកម្មការរៀបចំពិព័រណ៍បានផ្តល់ការលើកទឹកចិត្តចំពោះពាណិជ្ជករកម្ពុជាទៅចូលរួមដោយផ្តល់ការចុះតម្លៃស្តង់ 20% ដើម្បីនាំយកផលិតផលវត្ថុអនុស្សាវរីយ៍ សម្ភារៈផ្ទះបាយ សម្ភារៈក្នុងផ្ទះ សុខភាព និងសម្រស់ សម្លៀកបំពាក់ ផលិតផលសម្រាប់ទារក និងកុមារ អាហារ និងភេសជ្ជៈ ដែលមានគុណភាពខ្ពស់មកដាក់ដើម្បីស្វែងរកដៃគូពាណិជ្ជកម្ម។

អាស្រ័យដូចបានជម្រាបជូនខាងលើ ក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម សូមអញ្ជើញពាណិជ្ជករ អាជីវករ ដែលជាម្ចាស់ក្រុមហ៊ុន និងសហគ្រាសទាំងអស់ ដែលមានចំណាប់អារម្មណ៍ និងបំណងទៅចូលរួមផ្សព្វផ្សាយពីផលិតផល ឬសេវាកម្មរបស់ខ្លួន ឬមានគម្រោងស្វែងរកដៃគូពាណិជ្ជកម្មក្នុងព្រឹត្តិការណ៍ពិព័រណ៍នេះ សូមទំនាក់ទំនង និងបំពេញបែបបទ នៅនាយកដ្ឋានកិច្ចការពិព័រណ៍នៃអគ្គនាយកដ្ឋានជំរុញពាណិជ្ជកម្ម ក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម ដោយភ្ជាប់មកជាមួយនូវពាក្យស្នើសុំចូលរួម និងឯកសារពាក់ព័ន្ធផ្សេងៗទៀតចាប់ពីថ្ងៃជូនដំណឹងនេះរហូត ដល់ថ្ងៃទី០៦ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១៩។ ក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម សូមរក្សាសិទ្ធិផ្តល់អាទិភាពជូនពាណិជ្ជករ អាជីវករ ដែលអញ្ជើញមកទាក់ទងបានមុន។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមទំនាក់ទំនង នាយកដ្ឋានកិច្ចការពិព័រណ៍ នៃអគ្គនាយកដ្ឋានជំរុញពាណិជ្ជកម្មក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម ដែលមានទីតាំងស្ថិតនៅជាន់ទីពីរ នៃអគារទីស្តីការក្រសួងពាណិជ្ជកម្ម អាសយដ្ឋាន៖ ដីឡូត៍ លេខ ១៩-៦១ មហាវិថីសហព័ន្ធរុស្ស៊ី ភូមិទឹកថ្លា សង្កាត់ទឹកថ្លា ខណ្ឌសែនសុខ រាជធានីភ្នំពេញ។

ទូរស័ព្ទទាក់ទង៖ ០១២ ៦០០ ៧៧៨ ឬ ០១២ ៧៧៧ ៩៥៩ ឬ ០៨១ ៩១១ ១០១  
អាសយដ្ឋានអ៊ីម៉ែល៖ cheaputhea@yahoo.com/ veasna\_mao@yahoo.com/ sanphirun1977@gmail.com

